
Není to však omezeno pouze na zaměstnání: 
 

 He is a boy      She is a girl. 
 
 
 
       Aneta is a dog. – Anetka je pes – říkáme co je zač 
 
                     
 
Často se používá i u podstatných jmen s přívlastkem:. 
 

      
     It´s a beautiful garden. – co je ta zahrada zač, jaká je ta zahrada 

 
 
 
3)Množství, frekvence, apod. 
 
Neurčitý člen mívá také funkci čísla jedna: 
He bought an apple and two bananas. – Koupil jedno jablko a dva banány. 
 
     jedno jablko            dva banány 
frekvencan apple        and             two bananas 
 
a few – několk 
a little, a bit – trochu  
a couple of – pár 
a lot of – spousta 
half an hour – půl hodiny 
twice a week – dvakrát týdně 
 
 
 
!Pozor! 
 
Neurčitý člen nikdy (téměř) nemůže stát před podstatným jménem v množném čísle (an 
apples). 
nebo před abstraktním či nepočitatelným podstatným jménem (a love, a snow, a money)  
U těch lze člen nahradit přídavným jménem SOME (some cars, some snow, some money), 
nebo lze člen vynechat úplně. 
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